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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА 
И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

 
 

ПРОТОКОЛ № 23 
 
 

 
от заседанието на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. 
„Московска“ № 33. 

 
 

Днес, 29.01.2025 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.     

На заседанието гласуването по докладите се извършва електронно със системата 

„Контракс“, като общинските съветници гласуват на таблетите си, а резултатите от 

гласуванията се изписват на екрана. 

Провежда  се проверка на кворума. 

              Присъствали към момента на проверката на кворума: 

1. Анна Стойкова 
2. Ася Тодорова 
3. Борис Бонев 
4. Войслав Тодоров 
5. Грети Стефанова 
6. Димитър Димитров 
7. Димитър Петров 
8. Драгомир Младенов 
9. Иван Сотиров 
10. Лорита Радева 
11. Росица Николова 
12. Стефан Спасов 

Отсъствали по уважителни причини: 

1. Диана Тонова 
2. Христо Копаранов 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

http://council.sofia.bg/
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При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински 
съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

За присъствалите на заседанието общински съветници- членове на Комисията се 
води присъствен лист, който е приложен към Протокола- Приложение № 1. 

За присъствалите на заседанието на Комисията граждани, представители на 
юридически лица, на институции и журналисти се води отделен списък, който също е 
приложен към документите на заседанието. 

 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията, като 
съобщава, че т. 3, 11 и т. 13 ПК по Опазване на околната среда, земеделие и гори  са ги 
отложили и нямат окончателни становища,  а по т. 14 ПК по ООСЗГ  не се е произнесла със 
становище все още. Предлага да отпаднат т. 3, т. 11, т. 13 и  т. 14 от дневния ред, тъй като 
ние сме Водеща Комисия по тези доклади. 

Председателя предлага също да се отложат и да отпаднат от дневният ни ред т. 17 
/по искане на вносителя- З. Клинков/ и т. 21 /поради отлагането й и в ПК по Финанси и 
бюджет/. 

Севделина Петрова съобщава също, че имаме 1 допълнителна точка към дневния ред, 
обявена и предоставена на всички предварително. Предлага също и разместване на точките, 
а именно т. 20 да се разгледа първа. 

 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, без т. 3, 11, 13 
и  14,  17, 21, заедно с допълнителната т. 1   и с разместването на т. 20- да се гледа в началото, 
както следва: 

Поименно гласуване: 

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Димитър Петров: За 
5. Драгомир Младенов: Въздържал се 
6. Иван Сотиров: За 
7. Лорита Радева: За 
8. Севделина Петрова: За 
9. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

9 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се         1 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

 
Приема дневния ред за заседанието на комисията, без т. 3, 11, 13, 14, 17 и 21,  заедно с 

допълнителната т. 1 и с разместването на т. 20. 

 

Приетият дневен  ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 
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По т. 20. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване  е както следва:  

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Димитър Димитров: За 
5. Димитър Петров: За 
6. Драгомир Младенов: За 
7. Иван Сотиров: За 
8. Лорита Радева: За 
9. Севделина Петрова: За 
10. Стефан Спасов: За 
11. Грети Стефанова: За /Гласувала с ръка, поради проблеми с таблета й/ 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 11 

Против Няма 

Въздържали се     Няма 

По т. 1. от дневния ред: 

Докладите се представят от арх. Стефан Аспарухов- новия Вр.и.д.  Главен архитект 
на СО и Директор на Дирекция „Териториално планиране“ в НАГ, както и от арх. Димитър Токов 
от НАГ. 

1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: Въздържал се 
2. Ася Тодорова: Въздържал се 
3. Борис Бонев: За 
4. Грети Стефанова: За 
5. Димитър Димитров: За 
6. Драгомир Младенов: Въздържал се 
7. Лорита Радева: Въздържал се 
8. Росица Николова: За 
9. Севделина Петрова: Въздържал се 
10. Стефан Спасов: Въздържал се 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

10 

За 4 

Против Няма 

Въздържали се          6 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 2. от дневния ред: 

1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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Поименното гласуване е както следва:  

 

1. Анна Стойкова: Въздържал се 
2. Ася Тодорова: Въздържал се 
3. Борис Бонев: Въздържал се 
4. Грети Стефанова: За 
5. Димитър Димитров: За 
6. Драгомир Младенов: Въздържал се 
7. Иван Сотиров: За 
8. Лорита Радева: Въздържал се 
9. Росица Николова: За 
10. Севделина Петрова: Въздържал се 
11. Стефан Марков: Въздържал се 
12. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 5 

Против Няма 

Въздържали се         7 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3. Докладът е разпределен за разглеждане и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 3. от дневния ред: 

1. Комисията е отложила доклада в началото на заседанието, като точката е отпаднала 
от дневния ред при неговото гласуване и ще се произнесе по доклада след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 

и гори, които отлагат произнасяне по доклада за  оглед на място за растителността и 

писмено становище на район „Младост“ и район „Студентски“. 

По т. 4. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: Въздържал се 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Грети Стефанова: За 
5. Димитър Димитров: За 
6. Драгомир Младенов: Въздържал се 
7. Иван Сотиров: За 
8. Лорита Радева: Въздържал се 
9. Росица Николова: За 
10. Севделина Петрова: Въздържал се 
11. Стефан Марков: Въздържал се 
12. Стефан Спасов: За 
13. Димитър Петров: За /Гласувал с ръка, поради проблеми с таблета му/ 

Резултат от гласуването на Комисията: 



5 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

13 

За 8 

Против Няма 

Въздържали се         5 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 5. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: Въздържал се 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Грети Стефанова: За 
5. Димитър Димитров: За 
6. Драгомир Младенов: Въздържал се 
7. Лорита Радева: Въздържал се 
8. Росица Николова: За 
9. Севделина Петрова: Въздържал се 
10. Стефан Марков: Въздържал се 
11. Стефан Спасов: За 
12. Димитър Петров- За /Гласувал с ръка, поради проблеми с таблета му/ 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 7 

Против Няма 

Въздържали се         5 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 6. от дневния ред: 

Арх. Росица Николова пита за сградите в плана дали са законни. 

Арх. Стефан Аспарухов казва, че е ясно, че не може с план да се узаконява. Доверил се е 
на решението на ОЕСУТ и не е правена актуална справка. 

Иван Сотиров счита, че трябва да се върне за преработка и за цялостно планиране. 
Казва, че отхвърлянето на докладите без мотиви, мълчаливо не кореспондира със законите. 
Казва, че е необходимо да се поискат промени в ЗУЗСО 

Лорита Радева казва, че всеки си е направил предварително проучване и анализ и знае 
как ще гласува, като нея я притесняват, терени за озеленяване и детски заведения отпадат 
и стават за жилищно строителство. 

Войслав Тодоров  призовава да не се подкрепя доклада, защото преотреждането на 
такива терени е проблем. Предлага да се отложи доклада за изготвяне от вносителя на 
анализ за законността на сградите. 

Христина Петрова /гражданка/  коментира извадката на плана в случай, че този ПУП 
бъде одобрен. 

Арх. Аспарухов казва, че предвиждането на плана е за ЖС и, че Министерство на 
Отбраната има съгласуване и то е положително. 

Валери Иванов /външен експерт на Комисията/ казва, че  изграждането на детски 
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градини е приоритет за общината, но е необходим анализ за потребността от детско 
заведение, брой деца, предварително проучване на възможностите за изграждането му. 
Необходима е стратегия и политика на СО. 

Борис Милчев казва, че тук има 2 плана- от 1982 г. и от 2018 г. Този е 2018 г. е прекратен 
ши ако се знаят причините за това може би ще ни даде яснота. 

1. Комисията отлага, като ще се произнесе по него след представяне на допълнителна 
информация от вносителя, касаеща законността на сградите и причините, поради които е 
бил  прекратен плана от 2018 г. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: За 
5. Грети Стефанова: За 
6. Димитър Димитров: За 
7. Димитър Петров: За 
8. Драгомир Младенов: За 
9. Иван Сотиров: За 
10. Лорита Радева: За 
11. Росица Николова: За 
12. Севделина Петрова: За 
13. Стефан Марков: За 
14. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

14 

За 14 

Против Няма 

Въздържали се     Няма 

1. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 7. от дневния ред: 

1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: Въздържал се 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: Въздържал се 
5. Грети Стефанова: Въздържал се 
6. Димитър Димитров: За 
7. Димитър Петров: За 
8. Драгомир Младенов: Въздържал се 
9. Иван Сотиров: Въздържал се 
10. Лорита Радева: Въздържал се 
11. Росица Николова: За 
12. Севделина Петрова: За 
13. Стефан Марков: Въздържал се 
14. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 
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Общо гласували: 
в т.ч.: 

14 

За 7 

Против Няма 

Въздържали се         7 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 8. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва: 

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: За 
5. Грети Стефанова: За 
6. Димитър Димитров: За 
7. Димитър Петров: За 
8. Драгомир Младенов: За 
9. Иван Сотиров: За 
10. Лорита Радева: За 
11. Росица Николова: За 
12. Севделина Петрова: За 
13. Стефан Марков: За 
14. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

14 

За 14 

Против Няма 

Въздържали се     Няма 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3. Докладът е разпределен за разглеждане и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които не  подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 9. от дневния ред: 

Севделина Петрова съобщава, че не са отстранени забележките на арх. Сачкова  и от 
арх. Къдрева от миналия път. 

Лорита Радева предлага да се отложи доклада за отстраняване от вносителя на 
забележките по проекта. 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след отстраняване от 
вносителя на забележките по проекта, съгласно изпратените му становища на външните  
експерти на Комисията- арх. Къдрева и арх. Я. Сачкова. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: За 
5. Димитър Петров: За 
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6. Драгомир Младенов: За 
7. Иван Сотиров: За 
8. Лорита Радева: За 
9. Росица Николова: За 
10. Севделина Петрова: За 
11. Стефан Марков: За 
12. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се     Няма 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 10. от дневния ред: 

Севделина Петрова съобщава, че не са отстранени забележките на арх. Сачкова  от 
миналия път. 

Войслав Тодоров предлага да се отложи доклада за нанасяне на корекциите по проекта 
от вносителя и следващия път да се гледа отново. 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след отстраняване от 
вносителя на забележките по проекта, съгласно изпратеното му становище на външния 
експерт на Комисията- арх. Я. Сачкова. 

Поименното гласуване е както следва: 

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: За 
5. Грети Стефанова: За 
6. Димитър Димитров: За 
7. Димитър Петров: За 
8. Драгомир Младенов: За 
9. Иван Сотиров: За 
10. Лорита Радева: За 
11. Росица Николова: За 
12. Севделина Петрова: За 
13. Стефан Марков: За 
14. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

14 

За 14 

Против Няма 

Въздържали се     Няма 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

Извън точката Председателя на Комисията се обръща към арх. Аспарухов и арх. Токов 
дали ще могат да подпомогнат работата на Комисията и да останат до края на заседанието, 
за да показват на екрана графично местоположението на имотите по докладите на 
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районните кметове, на което те отговарят, че ще останат. 

Борис Бонев се обръща към арх. Аспарухов да изготви и внесе справка за следващото 
заседание на Комисията за действията, които са предприети от НАГ във връзка с незаконен 
строеж на ресторант-  при „Синия лъв“, да се извършат проверки, тъй като на миналото 
изслушване в Комисия по инициатива на Иван Сотиров от Министерство на културата са 
казали, че нищо не е съгласувано с тях. Арх. Б. Панайотова е запознавана от Комисията 
многократно  и е наясно. Ресторанта е построен, захранен е с ток, вода, със всичко, работи 
и това се случва в центъра на София. Настоява следващото заседание на Комисията да 
започне с това какви мерки са предприети- запечатан ли е обекта, ако не е- защо не е 
запечатан, какви са глобите и санкциите за служителите, допуснали този незаконен обект 
в центъра на София. 

Грети Стефанова пита електроподаването и водоснабдяването как е узаконено, 
партидите законни ли са. 

Иван Сотиров казва, че вече 6 месеца поставя тези въпроси и иска тази информация. 

Севделина Петрова се обръща към арх. Аспарухов с молба да изготви справката и да 
предостави тази информация в Комисията, като ние ще му изпратим предишното писмо, 
изпращано от Комисията до арх. Панайотова с искане за даване на информация, която към 
момента не е постъпила при нас. 

По т. 11. от дневния ред: 

1.Комисията е отложила доклада в началото на заседанието, като точката е отпаднала 
от дневния ред при неговото гласуване и ще се произнесе по доклада след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

2.Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и 
гори, които отлагат доклада за становище на район „Банкя“. 

По т. 12. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва: 

1. Анна Стойкова: Въздържал се 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Димитър Димитров: За 
5. Димитър Петров: За 
6. Драгомир Младенов: Въздържал се 
7. Лорита Радева: Въздържал се 
8. Росица Николова: За 
9. Севделина Петрова: Въздържал се 
10. Стефан Марков: Въздържал се 
11. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

11 

За 6 

Против Няма 

Въздържали се          5 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 13. от дневния ред: 

1. Комисията е отложила доклада в началото на заседанието, като точката е отпаднала 
от дневния ред при неговото гласуване и ще се произнесе по доклада след представяне на 
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становище от ПК по ООСЗГ. 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които отлагат произнасянето по доклада за следващо заседание. 

По т. 14. от дневния ред: 

1. Комисията е отложила доклада в началото на заседанието, като точката е отпаднала 
от дневния ред при неговото гласуване и ще се произнесе по доклада след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

2. Докладът е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които все още не са разгледали доклада и не са се произнесли със становище по него. 

3. Докладът е разпределен за разглеждане и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 15. от дневния ред: 

Докладва заместник кмета на район „Младост“- Бъчварова. 

Арх. Росица Николова пита какво се е променило, освен цената, че сега се входира този 
доклад отново, тъй като месец юни не мина през СОС, задава въпроси за ЗП и РЗП на сградата. 
Предлага да се отложи доклада за представяне от вносителя на становище от Главния 
архитект на район „Младост“ за застрояването в имота. 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне от 
вносителя на становище от Главния архитект на район  “Младост“, касаещо застрояването 
в имота. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: За 
5. Грети Стефанова: За 
6. Димитър Димитров: За 
7. Димитър Петров: Против 
8. Драгомир Младенов: За 
9. Иван Сотиров: За 
10. Лорита Радева: За 
11. Росица Николова: За 
12. Севделина Петрова: За 
13. Стефан Марков: За 
14. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

14 

За 13 

Против 1 

Въздържали се     Няма 

По т. 16. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 
да бъде отразено изменението, съгласно становището на И. Василев- Заместник кмет на СО 
и Б. Панайотова- Вр. и. д. Главен архитект на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
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3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: Въздържал се 
5. Димитър Димитров: За 
6. Димитър Петров: За 
7. Драгомир Младенов: За 
8. Иван Сотиров: За 
9. Лорита Радева: За 
10. Росица Николова: За 
11. Севделина Петрова: Въздържал се 
12. Стефан Спасов: За 

Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 10 

Против Няма 

Въздържали се          2 

По т. 17. от дневния ред: 

1. Комисията е отложила доклада в началото на заседанието, като точката е отпаднала 
от дневния ред при неговото гласуване. 

По т. 18. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на И. Василев- 
Заместник кмет на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: За 
5. Димитър Димитров: За 
6. Димитър Петров: За 
7. Драгомир Младенов: За 
8. Иван Сотиров: За 
9. Лорита Радева: За 
10. Севделина Петрова: За 
11. Стефан Марков: За 
12. Стефан Спасов: За 

 Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се     Няма 

По т. 19. от дневния ред: 

Лорита Радева задава въпрос за надстрояването, на който въпрос Кмета на район 
„Лозенец“ отговаря. 

По доклада са представени становище от И. Василев- за зам. кмет на СО на 
Направление „Обществено строителство“ и  схема- разпределение от вносителя. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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Поименното гласуване е както следва:  

1.   Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
3. Борис Бонев: За 
4. Войслав Тодоров: За 
5. Димитър Димитров: За 
6. Димитър Петров: За 
7. Драгомир Младенов: За 
8. Иван Сотиров: За 
9. Лорита Радева: За 
10. Росица Николова: За 
11. Севделина Петрова: За 
12. Стефан Марков: За 
13. Стефан Спасов: За 

 Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

13 

За 13 

Против Няма 

Въздържали се     Няма 

2. Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 21. от дневния ред:  

1. Комисията е отложила доклада в началото на заседанието, като точката е 
отпаднала от дневния ред при неговото гласуване. 

По т. 22. от дневния ред:  

Присъстват Кмета на район „Овча купел“ и главния архитект на района и отговарят 
на зададените въпроси от Анна Стойкова и Лорита Радева. 

Присъстват също и част от собствениците на имота Славов и Ханджиев, на които 
също бе дадена думата за изказване. 

Грети Стефанова, Войслав Тодоров, Стефан Спасов също изразиха позициите си. 

Лорита Радева благодари на Севделина Петрова за своевременното включване на 
въпроса в дневния ред на заседанието на Комисията и иска писмения отговор от район „Овча 
купел“ да се предостави на всички. 

Думата бе дадена и на Христина Петрова /гражданка/, която изрази мнението си. 

Изпратен е писмен отговор от район „Овча купел“ с № СОА25-ВК08-1475/28.01.2025 г. 
до Комисията, който отговор ще бъде насочен към всички членове на Комисията чрез 
системата за документооборота „Акстър“, за да се запознаят с документите.  Комисията 
се обединява  писмото на район „Овча купел“ да бъде изпратено на Вр.и.д. Главен архитект на 
СО- арх. Аспарухов, за становище по казуса. 

По т. 23. /Разни/ от дневния ред: 

 Въпроси не бяха повдигани. 

По допълнителната т. 1. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

1. Анна Стойкова: За 
2. Ася Тодорова: За 
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3. Борис Бонев: За 
4. Грети Стефанова: За 
5. Димитър Димитров: За 
6. Димитър Петров: За 
7. Драгомир Младенов: За 
8. Лорита Радева: За 
9. Росица Николова: За 
10. Севделина Петрова: За 
11. Стефан Марков: За 
12. Стефан Спасов: За 

 Резултат от гласуването на Комисията: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

12 

За 12 

Против Няма 

Въздържали се     Няма 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 12. 05 часа Председателят на Комисията 
Севделина Петрова закри заседанието на Комисията. 

 

              Протоколът е изготвен на 30.01.2025 г. 

/П/  Росица Григорова 

Изготвил: Главен експерт 

                                [име, фамилия, длъжност] 

                                 

                                                                     
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика:         /П/  Севделина Петрова 
 

[име, фамилия] 
 
 30.01.2025 г. 
 

[дата на подписване] 
                                                                      
Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:        /П/  Арх.  Росица Николова 
 

[име, фамилия] 
 
 30.01.2025 г. 
 

[дата на подписване] 
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Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:                 /П/  Стефан Марков 
 

[име, фамилия] 
 
 30.01.2025 г. 
 

[дата на подписване] 
 


